
Bestyrelsesmøde i SAS løbeklub 19. februar 2013. 
 
Dagsorden: 
 
1. Forslag til generforsamling 2013. 

2. Sas løbeklub bliver 70år i år, Skal der ske noget . ???  

3. Tilskud fra SAS klubben. 

4. EVT 
 

Referat: 

1. Der er kommet 2 forslag til generalforsamlingen. De sættes ind på hjemmesiden, så de kan 
gennemlæses inden generalforsamlingen. 

2. Bestyrelsen ligger hovedet i blød til næste bestyrelsesmøde. Vi hører på generalforsamlingen, om 
nogen har forslag, og om der overhovedet er interesse for et arrangement i forbindelse med jubilæet. 

3. Vi har modtaget denne besked fra SAS-klubben- så ikke meget vi kan gøre ved det: 

Vi har endelig fået besked fra SAS ledelse omkring vores tilskud for 2013. og det var desværre igen i år 
en stor nedgang.  
Nedgangen er på 25% og det er så kraftigt at det har stor påvirkning på budgettet. 
 
Vi kan derfor ikke give sektionerne tilskud ud fra den almindelig fordelingsnøgle, der ellers er blevet 
brugt gennem mange år. 
 
Vi vil derimod, når vi har fået lagt SAS Klubbens budget for 2013, overføre hele overskuddet til 
reservefonden. 
og så kan de sektioner som skulle have behov for lidt ekstra hjælp i 2013 ansøge om penge fra denne 
reservefond.  
SAS Klubbens bestyrelse vil efterfølgende behandle sektionen ansøgning.  
  
Vi håber at alle sektionerne vil ses positivt på denne bestyrelses beslutning. 
 
Mange hilsner 
SAS Klubben bestyrelse 
 

4. EVT 

 Jimmy vil gerne nedlægge girokontoen. Der er kun en der indbetaler via den. Den nedlægges. 
Det ordner Jimmy. 

 ASCA bliver i Spanien den 9. november. IBERIA arrangerer. 

 Norge vil gerne afholde Interscan. 

 Jane bestiller mad til generalforsamlingen. 

 Jane skriver om tilmelding til Interscan, ved første Christianshavnermil, på hjemmesiden. 

 Bestyrelsen mødes en halv time før generalforsamlingen. 
 
Referent Anne Månsson 


